

Criteria for candidacy for membership of the Board of Directors of Saudi Arabian Amiantit Company

Conditions for selecting members of the Board of Directors:

شروط اختيار أعضاء مجلس الإدارة:

- 1- The member of the Board of Directors shall be of professional competence who have the necessary experience, knowledge and skill and the appropriate academic qualifications, enabling him to exercise his duties efficiently and competently and contribute effectively to the management and prosperity of the company and the protection of its gains.
1- أن يكون عضو مجلس الإدارة من ذوي الكفاية المهنية ممن تتوافر لديهم الخبرة والمعرفة والمهارة اللازمة والحد المناسب من المؤهلات العلمية، بما يمكنه من ممارسة مهامه بكفاءة واقتدار والمساهمة بفاعلية في إدارة الشركة وازدهارها وحماية مكتسباتها.
- 2- A member of the Board of Directors shall not be a member of the Board of Directors of more than five listed joint stock companies at the same time.
2- ألا يشغل عضو مجلس الإدارة عضوية مجلس إدارة أكثر من خمس شركات مساهمة مدرجة في آن واحد.
- 3- To be in good health and not to have a health impediment that hinders him from exercising his duties and competencies.
3- أن يتمتع بصحة جيدة وألا يكون لديه مانع صحي يعوقه عن ممارسة مهامه واختصاصاته.
- 4- The member of the Board of Directors should not be an employee of a competing company, or a participant in any work that would compete with the company.
4- ألا يكون عضو مجلس الإدارة موظفًا في شركة منافسة، أو مشارك في أي عمل من شأنه منافسة الشركة.
- 5- He should not have previously been dismissed or dismissed from the board of directors of a joint stock company or from the management of any establishment due to negligence, mismanagement, or irregular attendance at the meetings of the board of directors or its committees.
5- ألا يكون قد سبق عزله، أو إقالته من مجلس إدارة شركة مساهمة أو من إدارة أي منشأة بسبب الإهمال، أو سوء الإدارة، أو عدم الانتظام في حضور اجتماعات مجلس الإدارة أو لجانه.
- 6- He should not have previously been sentenced by a final judgment in cases involving moral turpitude or dishonesty.
6- ألا يكون قد سبق وحكم عليه بحكم نهائي في قضايا مخلة بالشرف أو الأمانة.